
Postens Pensjonistforbund 
Postpensjonistene i Vestfold 

 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 

Mandag 31.10.2022 

 

Leder Bjørn Kaasa ønsket 35 medlemmer velkommen. Videre ønsket han Lene Lund fra 
Statsforvalteren velkommen, hun skulle informere om det aktuelle temaet 
Framtidsfullmakt. Leder overlot så ordet til foredragsholder. 

Hun orienterte først om hva statsforvalterens justis- og vergemålsavdeling tok seg av, før 
hun tok for seg dagens tema. 

Fremtidsfullmakt er et fullverdig, privatretttslig alternativ til et offentlig vergemål. 
Ordningen ble innført i Norge som en del av vergemålsreformen som trådte i kraft 1.juli 
2013. Deretter orienterte hun greitt om følgende punkter: 

A. Hva er fremtidsfullmakt? 
B. Hva er forskjellen på offentlig vergemål og fremtidsfullmakt? 
C. Hvem kan opprette fremtidsfullmakt? 
D. Hvem kan utpekes til fullmektig i en fremtidsfullmakt? 
E. Hvilke krav MÅ være oppfylt for at en fullmakt skal kunne benyttes som 

fremtidsfullmakt? 
F. Bør fremtidsfullmakten inneholde noe annet enn MÅ-kravene nevnt i punkt E? 
G. Når trer fremtidsfullmakten i kraft? 
H. Må fremtidsfullmakten sendes til Statsforvalteren for stadfesting, jf. 

Vergemålsloven § 84 
I. Hva må fremtidsfullmektigen sende inn for å få fremtidsfullmakten stadfestet av 

statsforvalteren? 
 

Hun besvarte til slutt spørsmål fra salen. Det var nok mange som hadde fått noe å tenke 
på, og en jobb å gjøre dersom de ikke allerede hadde skrevet fremtidsfullmakt! 

Leder takket Lene Lund for at hun kunne komme, og ga henne en liten oppmerksomhet. 

Turkomiteen oppfordrer medlemmene å komme med forslag på turer de kunne tenke seg 
gil våren! (inn-/utland) 

Leder leste referat fra forrige møte i Larvik 26.09.22. 

Etter snitter og kaffe var det trekning, og noen var ekstra heldige! 

Leder takket alle for oppmøtet, og minnet om neste møte på Atlantic 21.november. 
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